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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltánnak az emberi erőforrások miniszterének

„Mit tesz a kormány a Pető András Fő iskola problémamentes m űködéséért?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt több, mint három évben a Pető Intézet komoly anyagi, valamint szakmai válságba
került. Az állam két éve átvette az intézmény irányítását ' és az új vezetés hűtlen kezelés
gyanújával feljelentést tett . A Párbeszéd már évek óta többször felhívta a közvélemény és a
kormányzat' figyelmét arra, hogy az intézmény gazdálkodása átláthatatlan, a támogatáso k
csökkenése miatt pedig a működése is kérdésessé vált. A működési anomáliák azonban ne m
szűntek meg, sőt információink szerint veszélybe került a felnőtt ambulancia, valamint a
Nemzetközi Konduktív Fejlesztési Intézet m űködése, ezzel több száz sérült ember ellátása is ,
az ott dolgozók közül pedig sokak fizetése felére csökkenne. A Magyar Akkreditáció s
Bizottság legutóbbi intézményi jelentésében jelezte, hogy nincsen friss intézményfejlesztés i
terv, a hosszú távú stratégiai kérdések nincsenek rendezve, az 'intézmény szakemberei között i
feszültségek pedig a minőségi munka rovására mehet .

'A fentiekkel összefüggésben, kérem Öntől az ,alábbi kérdések megválaszolását :

Hol tart a hűtlen kezeléssel kapcsolatos nyomozás, lett-e bármilyen eredménye a
feljelentésnek?
Miért nem érhetőek el nyilvánosan az intézményi éves beszámolók, valamint az éve s
költségvetések, miközben erre jogszabály kötelezi az intézményt ?
Miért van szükség a feln őtt ambulancián, valamint a nemzetközi intézetben a fizetések
csökkentésére és a konduktorok pedagógus bértáblából a közalkalmazotti bértáblába



való átsorolása azután, hogy Ön 2014-ben megígérte, hogy a konduktorokat a
pedagógus bértábla szerint sorolják be?

- Az állami átvétel okán mennyivel csökkent az ellátottak száma a 2014 el őtti adatokhoz
képest?

- Hány konduktornak kellett elhagynia az intézményt a 2014-es átvétel óta?
Pontosan mekkora költségvetési támogatást kap idén az intézmény?

	

-

Szabó Tím a
Független országgyűlési képviselő

Párbeszéd Magyarországért Pár t

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. március 6 .
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